

የኢትዮጵያ ፌዴራሳዊ ዲሞከራሲያዊ ሪፐብሊከ ኤምባሲ፣ ቤጇንግ

埃塞俄比亚联邦民主共和国大使馆、北京

Embassy of the Federal Democratic Republic of Ethiopia, Beijing

ቀን	
日期 Date	
 ቁጥር	
编号Ref. No	

Invitation Letter Subject: - <u>Invitation to "Ethio-China High Level Business Forum Series - Beijing</u> Episode III"

The Embassy of the Federal Democratic Republic of Ethiopia to the People's Republic of China presents its compliments to the China Entry Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA) and has the honor to inform that we are pleased to extend our cordial invitation to you to attend the "Ethio-China High Level Business Forum series- Beijing Episode III" organized by the Embassy of the Federal Democratic Republic of Ethiopia to China on September 4, 2024 at the Chancery of the Embassy in Beijing from 14:00 – 17:00. Our high level delegation led by H.E Dr. Abiy Ahemd Ali, Prime Minister of the Federal Democratic Republic of Ethiopia will participate on the upcoming Forum of China – Africa (FOCAC) summit here in Beijing starting from September 4-6, 2024. The Federal Democratic Republic of Ethiopia Embassy to China will organize the forum aiming to promote the untapped investment and trade opportunities of Ethiopia.

The Forum will be opened by Minister of Foreign Affairs, Minister of Finance and there will be a presentation by Commissioner of Investment, Minister of Mining, Minister of Industry, Minister of Tourism and Minister of Agriculture. The Ministers will present a comprehensive and systematic introduction to the investment environment of Ethiopia, the new economic reform as well as its incentives.

Therefore, based on the industrialization vision and comparative advantages of Ethiopia, specific investment opportunities exists in the areas 1) Textile and Apparel 2) Mining, and new Energy, 3) Agro-processing and Agriculture, 4) Pharmaceuticals and Medical Equipment, 5) fertilizer industry 6) steel industry 7) E vehicles and charging stations, 8) Leather and Leather Products, 9) Infrastructure 10) Cement Industry 11) Tourism and trade are among the sectors which will be presented at the forum.

Ever since the establishment of diplomatic relation in 1970, Ethiopia and China have maintained greater cooperation in several fields of common interest. Currently, Chinese enterprises are the largest investors and the biggest project contractors in Ethiopia. Taking the resource endowment and conducive business environment of Ethiopia, and the surplus production capacity of China into account, the Embassy of Ethiopia have organized the afore-mentioned forum to bring an opportunity to a range of renowned Chinese. Furthermore, the forum will be an occasion to get firsthand information from concerned high level officials and to exchange information's which stimulates further cooperation's.

Therefore, we would like to kindly invite your esteemed office leaders or representatives to attend the forum and we also kindly request your support in mobilizing companies in the sectors mentioned above to attend the event. In this regard, early confirmation is highly appreciated for arrangement purposes.

The Embassy of the Federal Democratic Republic of Ethiopia to the People's Republic of China avails itself of this opportunity to renew to the China Entry Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA) the assurances of its highest consideration!

China Entry Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

Beijing, China

Contact Persons:

I. Ms. Vanessa Chen vanessa.chen@ethiopianembassy.org.cr

2. Anna TIAN 13261589076 hui.tian@erkiopianembassy.ofg/in
Please kindly register before September 2. 2021 by scanning the following QR code.





የኢትዮጵያ ፌዴራላዊ ዲሞከራሲያዊ ሪፐብሊከ ኤምባሲ፣ ቤጂንግ

埃塞俄比亚联邦民主共和国大使馆、北京

Embassy of the Federal Democratic Republic of Ethiopia, Beijing

ቀን	
日期 Date	
ቁጥር	
编号Ref. No	

邀请函

主题: "埃塞俄比亚-中国高层商务论坛-北京第三期"邀请

埃塞俄比亚联邦民主共和国大使馆向中国出入境检验检疫协会致以崇高的敬意,并诚挚地邀请贵局参加埃塞俄比亚联邦民主共和国驻华大使馆于 2024年9月4日14:00 - 17:00 在埃塞俄比亚驻华使馆宴会厅举办的"埃塞俄比亚-中国高层商务论坛-北京第三期"。由埃塞俄比亚联邦民主共和国总理阿比·艾哈迈德·阿里率领的高层代表团将于2024年9月4日至6日在北京出席中非合作论坛峰会。届时埃塞俄比亚联邦民主共和国驻华大使馆将主办此次商务论坛,旨在促进埃塞俄比亚尚未开发的投资和贸易发展潜力。

论坛将由外交部长、财政部长致开幕词,投资委员会会长、矿业部长、工业部长,旅游部和农业部长将在会上发言,各部长将全面和系统地介绍埃塞俄比亚的投资环境、新的经济改革及其激励措施。

基于埃塞俄比亚的工业化愿景和优势,埃塞俄比亚在以下行业具备独特的投资机遇: 1) 纺织和服装 2) 采矿和能源, 3) 农产品加工和农业, 4) 医药和医疗设备, 5) 化肥工业, 6)钢铁冶金工业, 7) 电动汽车和充电站, 8)皮革和皮革制品, 9)基础设施, 10)水泥工业, 11)旅游业等, 这些行业在此次论坛中将得到详细介绍。

自 1970 年建交以来,埃塞俄比亚和中国在多个双方共同关注的领域保持着密切的合作。目前,中国企业是埃塞俄比亚最大的投资商和最大的工程承包商。考虑到埃塞俄比亚的资源禀赋和良好的营商环境以及中国的富余产能,埃塞俄比亚驻华使馆特举办上述论坛,为众多中国知名人士提供机会。此外,本次论坛将为企业提供从政府高级官员那里获得第一手信息并进行交流的机会,进而推进深度合作。

因此,我们诚挚地邀请贵局领导或代表出席本次投资论坛,并恳请贵局协助动员上述行业的企业积极参与此次活动,使馆欢迎您尽早确定出席会议并为此预留宝贵的日程。

埃塞俄比亚联邦民主共和国驻中华人民共和国大使馆借此机会再次向**中国出入境检验检疫协会**致以 最崇高的敬意!

中国出入境检验检疫协会

中国・北京

使馆工作人员联系方式:

- 1. 陈四方女士,18511892707, 010-65320124-320 , vanessa.chen@ethiopianembassy.org.cn
- 2. 田惠女士, 13261589076 hui.tian@ethiopianembassy.org.cn

请扫描右侧二维码进行报名注册:

报名截止时间: 2024 年 9 月 2 日

